
Vragenhalfuur gemeenteraad, actieve terugkoppeling college Raadsvergadering Hof van 
Twente 18 april 2023 
 
Vragenhalfuur gemeenteraad 
SP: 
Er zijn Twee brieven binnengekomen van inwoners vogelbuurt (vorige week, gaat over 
dubbele info-avond: Op Stoom (inzake woonwagens) en Asbestsanering. 
A:  asbest: klopt het dat (een deel van de) inwoners van Merel en Nachtegaal geen 
vergoedingen krijgen en andere wijken in het verleden wel? 
B : woonwagenlocatie: hebben de inwoners Merel en Grutto een punt dat de nu voorgestelde 
locaties - in hun ogen - geen duurzame oplossing is voor de problematiek en dat participatie 

in dezen een holle kreet is gebleken?   
 
InBeweging: 
Recent stond in de krant weer iets over de ontwikkelingen rondom het project van de 
Duurzaamheidsroute A35 (gemeente Borne heeft hierover in de raad gesproken). 
InBeweging heeft daar de volgende vraag over: 
 
Een aantal gemeenten werken samen aan het pilotproject “Duurzaamheidsroute A35”. Hof 
van Twente niet. De A35 loopt echter ook door onze gemeente. Waarom doen wij daar niet 
aan mee? 
 
 
Actieve Informatieplicht 
Raadslid Rijkens: terugkoppeling uit Presidium Twenteraad d.d.12 april 2023 
Wethouder Rohaan: Circulaire ambachtscentrum. 
Burgemeester Nauta: Onderzoek nieuwe website. 

https://www.energieoprijksgrond.nl/duurzaamheidsroute+a35/mijn+gemeente/default.aspx

